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Spodnje Podravje • Oster prepir med zupani 0 imenovanju nadzornika v Komunali Ptuj 

Kateri zupan stoji na vecjem Itilpu gnoja 
/ . ~ 

• In 
Zupan obcine Hajdlna Stanko Glaiar je na enem Izmed sestankov zupanov napovedal: "Prej bo voda gor tekla, kot bO$le vi - obclna Kidrieevo 

R>to~ Otorrnr Gozmk 

IIKokot 
nadzoruje 
Komunalo 
podolgem 

• y In pocez(( 
-Pol ure drZim rako in ielim 

besedo. Ze pri deljenju besede se 
vidl, kdo je veejl delniear. Born vsaj tako glasen, kotje bil 
Kokot, ceprav sem na manjSem kupu gno)a. Prvic: nasa 
regija je mrtva. Zamna je prej, preden je sploh imel. 
mo!nost za'ilvetl - glede na to, kako se obnaSamo. Drugic: 
nadzornika sploh ne potrebujemo. Tako ali tako jma Kokot 
vse podalke, ostalijih nlmamo nle. To se pravi, da Kokot 
Komunalo nadzoruje po dolgem In paCez ter ve vse, cesar 
drugl ne verno In nlkoli ne bomo vedeli. Treljic: ce je 'ie 
lastolna tako pomembna - vseh .est haloSkih obCin 
skupaj in Kidricevo imamo vecjo lastnino kat katera Ilmed 
vas Stirih (Markovci, Hajdina, Gorisnica, JurSincl). Pa v 
KP Ptuj nismo nlkoli imeli nadzomlka. V tej 19odbi nismo 
vrednl nle. Ka) 'ielimo? Samo to, da bomo siguml, da se 
denar ne prenasa med dejavnostmi, Zanima me, iz katerih 
virov ste nabavili smetarsko VOliiO. DobiCka ne nameravate 
delitl? Kaj boste kupovali? Nova volila? Vi boste v Stlrih 
obClnah caneje odvaiali odpadke, drugl pa bomo 10 

placevali? Hvala lepa, srecnol Na takSne seje vee ne born 
hodil, ker nlma smlsla •• Je Jezen in razoearan dejal zupan 
obCine Zetale Anton Butolen, vstalln se namenll zapustiti 
sejno dvorano. Predsedujoei omizju, ptujski zupan Mlran 
Senear, je mini situacljo: oGospod Bulolen, prosim .... Moo 
zapuscanjem seje je Butolen se opozoril: .v tern trenulku 
vern ne verjamemo. Ce fellta, da vam borno verjel~ potem 
spustite v Komunalo enega nadzomika. ki ne bo <XI vas 
Stillh. Da ne bomo imeU bande stirih!· Z Butolenom je 
prltegnll tudi leskova,: .Upravieeno smo skepticni, ne 
verjamemo vam.· 

Ptuj. Vadbeni poligon za solo voznje 

Njegov stanovski kolega, 
iupan Kidricevega Anton Le· 
skovar, je na ponedeljkovi seji 
kolegija zupanov ugotavljal, da 
so te besede se kako resnicne. 
Da predstavnik obCine Hajdi· 
na De bi bi! izvoljen v nadzorni 
svet (NS) KP Ptuj, je skoraj ne· 
mogoce. »Drava De bo nikoli 
gor telda, mi pa nikoli ne bomo 
imeli nadzornika. Ze pray, nie 
hudega, tako pac je na Ptuju. 
Nasprotni predlog vlagamo iz 
preprostega razloga. Zelimo, 
da bi nadzornika imela tudi ob
cina, ki ni v zgodbi s komunal· 
nimi odpadki. Pred casom smo 
prebrali, da je KP Ptuj v obCini 
}ursinci podalo predlog za dvig 
eene za ravnanje s komunalni
mi odpadki. Ce cene za upo
rabnike ne bodo dvignili, bodo 
primanjldjaj dolini pokrivati iz 
obCinskega proraeuna. Zani· 
rna me, ali imate ta sredstva v 
proracunu zagotovljena Upea
vicena je bojazen, da bo KP 
izgubo iz dejavnosti odpadkov 
pokrivalo s prihodki na drugih 
dejavnostih, predvsem iz vodo
oskrbe. Vsi, ki smo na ptujskem 
vodooskrbnem sistemu, bomo 
potem placevali ustvarjeno iz· 
gubo na dejavnosti odpadkov. 
In se to. Od 2013 do 2016 se je 
za 20 odstolkov dvignila placa 
direktorju Komunale in za 10 
do 20 odstatkov presega placo 
zupana mestne obcine (MO) 
Ptuj, ki ima med nami vsemi 
iupani najvisjo placo. Ali pa, 

denimo, kako lahko Komunala 
izvaja dela za vrednos!, ki je za 
polovico nizja od projektantske 
oeeoe? Jmamo primer v naSi 
obcini, kanalizacija Starosince. 
Kako je to mogoce? Ce tu ni 
izgube, potem je nekaj hudo 
oarobe,« je razpravo na temo 
imenovanja nadzornikov v KP 
Ptuj nacel Leskovar. Zupan }ur· 
sincev A10jz Kaucic je pojasnil, 
da je po njegovem mnenju smi
selno, da se v NS KP Ptuj imenu· 
je predstavnika Hajdine, saj so 
na obmoCju te obcine crpali!ca 
pitne vode. Poleg Leskovarja je 
temu predlogu ostro nasproto
vala zupanja obCine Sv. Andrai 
Darja Vudler: ,Zupani smo se 
predhodno srecali na sestanku, 
da bi izbrali kandidate za clane 
NS. A se nismo nic dogovorili. 
Obvladala je volja !tirih zupa· 
nov obein Markovci, Gorisnica, 
Hajdina in}urSinci, deset obCin 
se z njihovimi predlogi ni stri· 
njalo. Pa smo bili preslisani.. 

.. Zupan Kokot, ali 
vi kaj skrivate?" 

Vudlerjeva je oCitno zelo uje· 
zila gori!niSkega kolega }ozeta 
Kokota, ki je kar povzdignil 
glas. >Kaj bi zdaj vi imeli bese· 
do, ki nimate niti enega procea
ta lastniStva. Odloca kapital! vaS 
lastniSki delei v KP Ptuj je 0,18 
odstolka in bi zeleli biti enako 
pomembni kot denimo MO 
Ptuj. To ne gre. Gospod Lesko-

122.000 evrov za bodoce voznike 

Zupanla obelne SV. Andraz Darla Vudler Ie poudarlla: >Gre se za 
pravlCno ceno vode. Mar vas nle ne skrbl, kar Ie laplsano v ano
nlmkl, kl smo 10 prelell zupanj? 

Benedikt. Imenovanje novega 
ravnatelja as Benedikt 

Jama sluibe (JS) PIIII so na Domavskl castI zgradlla yadbenl pollgon za ueenJa Yoin)a. Pollgon sa raztaza na 5.000 m2 povriln, Iny .. 
stlcQa)a yaQala 122.000 a¥rOY, 

Ministrstvo podpira 
Aljosa Bradaea 

Janez Me1Jlaric iz Ageodje za 
varnost prometa pravi, da gre za 
pomembno pridobitev: nKandida
ti potrebujejo povrSino, na kateri 
se usposobijo za zaeetek voinje v 
promctu. Na povrsinah so zarisa
oe vaje, prometni elementi, ki so 
doloteni v Pravilniku 0 vozniSkem 
izpitu. V Zakonu 0 voznikih in Pra
vilniku 0 vozniSkem izpitu je dolo
Ceno, da se zaeemi del usposabJja
nja izvede oa vadbeni povrSini. Ker 
oa Ptuju tovrstne povrSinc oi biLo, 
bi se lahko zgodilo, da bi se kandi· 
dati morali oa usposabljanje voziti 
v Maribor ali Mursko Soboto." 

Izvaja1ca del oa investiciji sta 
bila poleg jS Pmj se Cesmo pod. 
jetje Ptuj in Hermes GP. Direktor 
}S Pmj A1en Hodnik je izrazil zado
voljslVo, da jim je uspelo v kratkem 
Casu zagotoviti ustrezne vadbene 
povr~jne in da bodo kandidati za 
voznike lahko uporabljali poJigon 
v domacem okalju. 

MZ Kandldati la vOlnlke bodo prv. ule praktlenega usposabllanla lzvalall na poligonu. 

Svet zaYada oS Benedikt naj bl pradYldoma 21. 
lunQa Imenoyal noyega rametalla oS Benedikt. 

Ta je na tajnem glasovanju, ki ga je izvedel18. maja, 
dal vecinsko podporo AljoSu Bradacu,-diplomiranemu 
anglistu in diplomiranemu francistu ter magistru Pir 
slavnih ved iz Kremberka (obcina Sveta Ana), ki je za
poslen v SC Ptuj kat ucitelj anglescine: prejel je devet 
glasov clanov sveta zavoda, zdajsnji ravnatelj Milan Ga
brovec dva. Pred tern je Bradaea kat najprimernejsega 
kandidata za navega ravnatelja predlagala tud; komisija 
za mandatna vprasanja, volitve in imenovanja obCine 
Benedikt. kt pa mu 5vet obCine Benedikt ni izdal pozi
tivnega mnenja, 5 petimi glasov; je podprl kandidata 
Milana Gabrovca. 

19. maja je 5vet zavoda as Benedikt zaprosil zamne
nje 0 kandidatu ministrstvo za 5015t'o'o, znanost in sport, 
ki naj bi ga to izdalo v 30 dneh; v nasprotnem bi morali 
zacasno imenovati v. d. ravnatelja zaveda. Ministrstvo 
je v dolocenem roku odgovorilo, potrdilo je izbranega 
kandidata sveta zavoda as Benedjkt 

Po neuradnih podatkih pa naj bi-se 5 postopkom izbi
re ukvarjala solska inspekcija v okV1ru izrednega inspek
cijskega nadzora 

MG 
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koga je Butolen imenoval nbanda stirih« 
In haloske obclne - Imeli v Komunalnem podJetju (KP) ptuj nadzornlka.« 
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vae, ka; bi vi nadzirali? Polovico 
vodovoda imate pod SI. Bistri
co, polovico pod Ptuj. Drugega 
dela pa Komunali niste dali. Ne 
kanalizacije ne odvoza odpad
kov, Die ." Za naso obCino izva
jajo vse komunalne dejavnosti. 
Pa tudi na gradbenih dejavno
stili so za nas izv3jalci. Zupani 
stirih obcin smo se dogovorili, 
da bomo glasovali za kandidata 
Marevia Cesmika (GoriSnica) 
in Valerijo Samperl (Hajdina). 
Menim, da so kapitalski deleii 
tisti, ki bodo odlocali,. je bil 
oster Kokot. A tudi Vudlerjeva 
ni popustila: .Nisva se dobro 

~,*,s,; fJiM+<I'I-? 
s'lqj£'fll NII~,,~JJ/~, ) 

razumelo. Jaz lahko imam 0,18 
odstotka kapitala. NaSa obcina 
ima 1200 prebivalcev in 360 
gospodinjstev. Cilj nam je, da 
imajo pravicno ceno yodel Mar 
vas Die De skrbi, kar je zapisano 
v anonimki, ki smo jo prejeli 
ilIpani? V njej je navedeno, da 
je cena vode (pre)visoka zaradi 
pokrivanja izgube podjetja na 
drugih dejavnostih. Ne razu
mem, zakaj se vi tako borite za 
nadzornika, mogoee pa vi kaj 
skrivate?« Kokot je skora; skocil 
v zrak, tako se je hudoval. Yes 
besen je poudarjal: .Prerazpo
reditve - na kateri racun? Kaj 

ste si to izmislili? Povejte! Ne si 
izmiSljevati podatkov, ki niso re
alni. Ce imate izracune, jih pre
dlozite in bomo videli. Nimamo 
cesa skrivati, ddali se bomo 
sklepa, ki smo ga sprejeli (op. a., 
stirje izmed 14 na sestanku pri
sotnih zupanov) .• 

Zupan obCine Markovci Mi
lan Gabrovec je nato cisto umir
jeno povedal: .Malo prej smo se 
pogovarjali. kako moramo hili 
enotni, da bomo pripravili pro
jekt za obnovo vodovodnega 
sistema in zanj crpali evropska 
sredstva. Sedaj pa se prepiramo, 
kdo kdaj skriva .. _. 

Podravje • Zetev pred vrati, iitna veriga brez pomena 

. . l' 

Kapital 
nakoncu 
nekaj pove ... 

Oglasil se je tudi zupan Haj
dine Stanislav GlaZar. .Zakaj 
imamo zunanje abCine v oad
zornem svetu dva predstav
nika? Enega oa; ima obCina 
Gorisnica kot najvecji lastnik 
med zunanjimi obcinami, enc
ga pa tokrat obcina Hajdina, saj 
so na nasem obmocju vodnjaki 
in crpalisca pitne vode. Pa zato 
nismo nikoli zahtevali placila 
najemnine za to infrastruktu
ro. Nikoli od tega nismo imeli 
koristi, temvec sarno tefave. 
Naj omenim sarno omejitve za 
kmetijsko dejavnost zaradi v<r 
dovarstvenih obmocij. Ko mi 
bodo kmetje naslednjie grozili, 
da mi bodo pred obcino pripe
Ijali gnoj, jih born napotil v Sv. 
Andraz. Na dolgi rok moramo 
biti posteni. Sicer pa so iroeH 
abeani v Dornavi, pri Sv. Andra
ill in Se kje v minulih letih ceno 
za vada oizja kot mi oa Ptuju 
ali Hajdini. Zakaj? Ker obCinski 
sveti niso potrdili povisanja 
cen. Pa je to posteno? ZaIostno 
in sramotno. Odpadki. Za izva
jalca sma izbrali Komunalo, kee 
je bila ceoa konkurencna. Vsi 
ste dobili ponudbo. Prepeican 
pa sem, da kapital oa koncu 
nekaj pove. Kako bi nekdo, ki 
ima malo vee kot nie, nadziral 
mene, ki imam v primerjavi z 
njim veliko veCji deld? 

Foto; CrtomirGolmk 

nla dobrim 
konjemse 
praii(( 

Dlrektor KP Pluj 
Janko Sirec je nemo 

opazoyal prepir med 
iupanL Ko so syoje poyedah, 

se je prlglasll k besedi: ·Po 
vsem danes sliSanem sem na nek 

nacln zadovoljen. Ko smo pred tremi, Stilimi leti zaceU 
to Komunalo dobesedno pobiratl s tal, smo prosili 
Ijudi, da bl 51i v nadzorni svet. Za dlrektorja smo Imeli 
vee razp'sov. Kandldatoy nl bilo. Ce je sedaj tako vellk 
interes. pa to pomeni samo eno: za dobrim konjem se 
oi:itno prasi. Drugace si !ega ne znam razlagatL POOjetje 
smo pripeljali skoraj do zelene veje, sanirali kup izgub, 
dva milljona avrov obveznosti do dobavileljev, 826.000 
evrov Izgube iz posloval\Ja v letu 2011. Danes pe je tore) 
problem, ker poslujemo z minimalnim doblckom. Sa 0 

pomlsleku, da premeSCamo sredstva med postavkami 
po dejavnosbh. Zakaj bi to poeeli? Nakoi:, ko je bil v 
pO<ijetju zasebnl kapltal, je morela tn komu bllinteres. 
Danes tega Interesa nl, Sicer pa yam je verjetno tudi 
znano, da nadzorniki za poslovanJe podjetja odgovarjajo 
s svojim premoienjem. SpraSujete, Iz katerega vira smo 
nabavili smetarska vozila, Amortizeclja. Ukyldnost nam 
je omogoi:ala, da smo to placali, slcer bl pac najell kredit. 
lanl smo Z8 nabayo osnovnih sredstev namenill8oo.0oo 
evrov. Pa Sa premalo. VCasih mJ je pray nerodno, ko 
grem po Ptuju in vidlm dotrajani delovnl stoj all vozilo z 
nalepko KP Ptuj .• 

Zupan MO Ptuj Miran Senear 
je dejal, da se bo MO Ptuj pri gla
sovanju 0 imenovanju nadzorni
kov zunanjih obCin najverjetne-

jevzd~alo. Zupani obein ictale, 
Sv. Andrai in Dornava so sejo 
kolegija po tej locki zapustili. 

Moles ZemlJaric 

Glavno besedo pri ceni bodo imeli mlinarji 

pridelka po hektarju ali vee. V 
Pesnilki, Dravinjski in Rogozniski 
dolini, kjer so tla tezja, je prita
kovati rekordne pridelke, seveda 
ob pogoju, ee so bile povrSine 
febtuarja pravoeasno gnojene. 
Pritakujerno tudi zelo dobro ka
kovost. Svetujerno, oaj se pridelek, 
ko je zrel, takoj poianje. Vsake pa
davioe, ki se lahko pojavijo, bode 
zmanjsale njegovo kakovost,. pra
vi Ivan Brodnjak iz kmetijske sve
tovaloe sluibe Ptuj in dodaja: .Pri 
nas se letev zaene tri, stiri tedne 
prej kot v Nemciji. Ker je obliko
vanje odkupnih ceo odvisno od 
cen na oemski borzi, se zato pri 
nas ceoe oblikujejo, ko je zetev ie 
v teku. Tako vlada anarhija. Zitna 
veriga ne funkcionira, odkupoval
ci pridelovalce stiskajo do onemo
glosti. Problem je tudi ta, da se pri 
oas na Ptujskem veCina pSenice 
odkupi kot krrnna in ne krusna, 
ki dosega visje ceoe. Zelo verjetoo 
pa je, da mlinarji nato pSeoico, ki 
so jo odkupili kot krmno, prodajo 
naprej za krusno. Pridelovalcern 
abso)utno manjkajo lastna skla
dilca. Dovolj bi bilo, ce bi v vsaki 
vasi bi! vsaj po en velOO skupni si
los. Kmetje bi tako labko pridelek 
sami skladiScili in ga prodali, ko bi 
bila cena za njih najoptimalnejsa, 
Pri tern velja omeniti, da zrnje pse
nice, medtern ko nekaj easa .odle
iie, pridobiva na kakovosti. PSeni
ca, pripeljana neposredno z njive, 
dosega fiizjo kakoVOSl kot tista, ki 
je ie nekaj casa skladi~ena.« 

Le ie nekaj dnl nas loel 011 zaeetka letoinje ietve, Jecmen je dozorel, prldelek bodo kmetje zacell najverjetneje spravljatl prlhodnl teden, 

Ceprav je zetev pred vrati, se 
o odkupnih cenab do zadnjega 
ponovno ne ve nie toenega. Pred 
leti ustanovljena litna veriga rned 
pridelovalei in odkupovalci, v 
kateri so zdruzeni kmetje, zadru
ge, kmetijska zbornica, zveza in 
sindikat, mlinarji in peki, ne de
luje. Je popolooma oeueinkovita 
Pred tednom dni so se deleiniki 
v Murski Soboti srecali z resornim 
ministrom Dejanom Zidanom. 
NavzOCi so bili vsi, razen odkupo
valcev, tore; mlinarjev in pekov. 
Pridelovalci pseoice so predstavili 
zacasni izracun poloe proizvodne 
cene. Ta po besedah ministra Zida
na kaie, da ima kmet za pridelavo 
tone psenice 160 evrov stroskov. 
Pri oblikovanju ccne bode odlo
eilno besedo imeli odkupovalci, 
ki bode najverjetneje ponovno 
zadnji hip pred pricetkom odkupa 
sklenili kartelni dogovor. Pridelo
valcern tako oe bo ostalo drugega, 
kO[ da na laksoo ceno pristanejo, 
saj svojih skladisc za hranjenje ve
t jih koliCin pridelka nimajo. Ce 
bl razpolagali s skladiSci, bi labko 
zrnje skladiscili in ga prodali v 

bila ceoa najvisja. Kmetje irnajo 
moinost pridelek prodati tudi v 
tujino, Avstrijo ali Italijo. Nemalo 
je primerov, ko gre sloveoska pSe
niea neposredoo iz polja v uvoz. 
VlaCild, ld izvajajo transport, na 
prevzem cakajo kar ob njivah. 
Cena, po kateri kmet proda pride-

lek cez mejo, je obiCajno vilja od 
tiste, ki jo ponujajo odkupovalci v 
domacem okolju. 

Zaradi spomladanske suSe, spo
mnimo, da v marcu ni padla niti 
kaplja dcija, bodo letosnji donosi 
Zit okrnjeni. Na posevldh, ki so bili 
gnojeni februarja, posledice suse 

oe bode toliko opazne. Korenin
ski sis tern v februarju gnojenih 
posevkov se je razrasel in iz tal er
pal hranila. Kasnejs. gnojenja so 
bila neuCinkovita. Padavio oi bilo, 
korenine se oiso razrasle, Diso bile 
sposobne erpati, hranila so ostaja
la v deh . • Posevki so redki, klasje 

najugodnej!em trenutku, ko bi V nekaj dneh se bo Z8eela letev jeemena, cez slaba dva tedna pa letev ps.nice, 

droboo. Na Dravskem in Ptujskem 
polju, kjer so tJa prodnata, je susa 
pridelek mocno okrnila, tudi do 
SO odstotkov. Na reh povrSinab 
bode hektarski donosi rned tei io 
pet tone, kar je zelo slabo. Eko
nomska ucinkovitost pridelave je 
pozitivna pri donosu sedem ton 

MoJes ZemlJaric 


